
 
 
 
 
 
 
 
 
 
AGENDA 
 
19 december t/m 3 januari  Kerstvakantie 
29 januari  Leerlingenraad (11.00 uur) 
5 februari  Carnavalsviering 
6 t/m 14 februari  Voorjaarsvakantie 
 
Allereerst, iedereen die we nog niet gezien/gesproken hebben, een heel mooi 2016 toegewenst.  
 
De ondersteuning van ouders is de smeerolie van de school. Zonder de inzet van 
pleinaantrekkelijkmakers, luizenpluizers, wassers, lezers, lesbegeleiders, klussers, sjouwers, 
overblijfpleinwachten, praters, versierders, feestorganisatoren en meer, is het heel, heel erg lastig 
om de school een fijne en inspirerende plek te laten zijn. Dank jullie wel voor jullie energie en tijd 
tot nu toe! We hopen ook in 2016 weer gebruik te mogen maken van jullie inzet voor de school. 
 
Het team van de Binnenstad 
 

Nieuw leven 

Dinsdagavond is Marije bevallen van een zoon, genaamd Mees. Marije en Mees maken het goed.  
 

Grot, tunnel of toch een huisje? 

Waarschijnlijk een tunnel. Met een klein beetje huiselijk gevoel. Want de leden van de 
LeerlingenRaad willen vooral meer kunnen rennen en zich goed kunnen verstoppen tijdens het 
buiten spelen. 
Vanochtend was een ingelaste vergadering van de LeerlingenRaad. Over 2 weken namelijk gaat er 
een hellingbaan gebouwd worden op het terrein van de kerk. Die hellingbaan zal in de bocht een 
klein stukje het schoolplein op komen. De pleincommissie ziet hierin een mogelijkheid voor het 
tegelijkertijd bouwen van een nieuw speeltoestel. Echter, zij wilden wel graag horen wat de 
LeerlingenRaad van hun ideeën vindt.  
Willem, de ontwerper van hellingbaan en speeltoestel, presenteerde 3 alternatieven voor het 
speeltoestel: de grot (1 ingang), huisje (2 ingangen) en de tunnel (ook 2 ingangen, maar dan in het 
verlengde van elkaar). De kinderen hadden een duidelijke voorkeur voor de tunnel. 
Naast dit concrete plan, heeft Willem ook de ideeën van de kinderen voor het plein geïnventariseerd. 
Zo suggereerde Jorindr dat het wel leuk zou zijn om op een andere plek toch een hut te maken 
wanneer het nieuwe speeltoestel vooral een tunnel wordt. De suggestie om een brug over het 
pannaveldje te bouwen, in de vorige vergadering al ingebracht, kwam ook weer terug. Nieuw waren 
de boomhutten met verbindingsbruggen, of als dat niet kan, appelboomballen zoals bij de Leuke 
Linde. Ideeën genoeg.  
Willem neemt de inbreng mee terug naar het Binnenstadpleincomité. De LeerlingenRaad praat in het 
volgende overleg in ieder geval verder over het pannaveldje (regels voor gebruik) en losse materialen 
(hoe zou een basisvoorraad eruit kunnen zien en hoe gaan we ervoor zorgen dat de spullen zo lang 
mogelijk heel blijven en steeds netjes opgeruimd worden). 


